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§ 350 Dnr KFKS 2016/8-009 

Anmälningar 

Beslut 
Anmälningarna noteras i protokollet. 
 

Handlingar i ärendet 

Anmälningar KS 2016-12-12 

Ärende Åtgärd/ansvar 

Skrivelser  
 

Beslut från Konkurrensverket om 
dokumentation av direktupphandlingar 

Konkurrensverket avskriver sin utredning 
då grund för vidare utredning saknas i dess 
prioriteringspolicy. Kommunens 
redovisning till verket bifogas denna 
anmälan av verkets beslut. 

  

Rapporter 
 

Revisionsskrivelse + revisionsrapport 7, 
Intern kontroll över räkenskaper 

 

  

Övrigt 
 

Protokoll KSSU 2016-11-22, KSAU och 
KSVU 2016-11-29 

 

  
 
- - - - - 
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§ 351 Dnr KFKS 2016/9-009 

Delegationsbeslut 

Beslut 
Delegationsbesluten noteras till protokollet. 
 

Handlingar i ärendet 

Delegationsbeslut KS 2016-12-12 

Ärende Beslutsfattare Datum 
Yttrande över samråds-
förslag till detaljplan för Boo 
Gårds skola och Boovallen 

Kommunstyrelsens 
stadsutvecklingsutskott 

2016-08-30 

Yttrande över samråds-
förslag till detaljplan för Nya 
gatan, stadshusområdet 

Kommunstyrelsens 
stadsutvecklingsutskott 

2016-11-22 

Yttrande över samråds-
förslag till detaljplan för 
förskola vid Oxelvägen i Älta 

Kommunstyrelsens 
stadsutvecklingsutskott 

2016-11-22 

Yttrande över samråds-
förslag till detaljplan för 
Mjölkudden, Gustavsviks 
gård i Boo 

Kommunstyrelsens 
stadsutvecklingsutskott 

2016-11-22 

Delegationsbeslut för MoH-
enheter 

Stadsdirektör Lena Dahlstedt 2016-12-12 

 
- - - - - 
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§ 352 Dnr KFKS 2015/847-429 

Motion – Miljösaneringsfond 
Motion den 14 december 2015 av Sidney Holm (MP) 
 

Beslut 
Kommunstyrelsen föreslår att kommunfullmäktige avslår förslagen i motionen om miljödel 
i arrendeavgiften. Det skulle inte täcka de saneringskostnader som kan bli aktuella och 
båtklubbarna är i sin roll som verksamhetsutövare redan ansvariga för saneringsåtgärder. 
Mervärdet av att i förväg bedöma och fördela framtida kostnader kan ifrågasättas.  
 

Ärende 
I motionen föreslås att kommunfullmäktige ska besluta att det införs en miljödel i 
arrendeavgiften på alla småbåtshamnar, större båtuppläggningsplatser, varv och marinor i 
Nacka. Dessa pengar ska sedan placeras i en miljösaneringsfond som kan användas vid 
behov. 
 
Förslaget syftar bland annat till att säkerställa att det finns ekonomiska resurser att utföra 
sanering av kommunalt ägd mark och vatten där båtklubbar bedriver verksamhet.  
 
Bedömningen är att inrättande av en fond inte skulle täcka de saneringskostnader som kan 
bli aktuella. Det hade krävt väsentligt större avsättningar än de medel som kan erhållas från 
båtklubbarna inom ramen för arrendeavgiften och en sådan förändring skulle riskera att 
allvarligt inskränka båtlivet i Nacka. Om istället mindre avsättningar görs innebär det ändå 
att kommuninnevånarna får bära merparten av eventuella kostnader och därmed riskerar 
modellen att bli en byråkratisk pålaga med endast begränsad effekt. Därtill innebär 
modellen att en bedömning ska göras av framtida saneringskostnader vilket innebär en 
utökad administration av arrenden och kan även ge merarbete för båtklubbarna. Dessa är i 
sin roll som verksamhetsutövare redan ansvariga för saneringsåtgärder och därmed kan 
mervärdet av att i förväg bedöma och fördela framtida saneringskostnader ifrågasättas.   
 

Handlingar i ärendet 
Kommunstyrelsens stadsutvecklingsutskott den 22 november 2016 § 214 
Enheten för fastighetsutvecklings tjänsteskrivelse den 9 november 2016 
Motion 
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Ärendets tidigare behandling 

Beslut i kommunstyrelsens stadsutvecklingsutskott den 22 november 2016 § 214 
Kommunstyrelsens stadsutvecklingsutskott föreslog kommunstyrelsen fatta följande beslut. 
 
Kommunstyrelsen föreslår att kommunfullmäktige avslår förslagen i motionen om miljödel 
i arrendeavgiften. Det skulle inte täcka de saneringskostnader som kan bli aktuella och 
båtklubbarna är i sin roll som verksamhetsutövare redan ansvariga för saneringsåtgärder. 
Mervärdet av att i förväg bedöma och fördela framtida kostnader kan ifrågasättas.  
 

Yrkanden 
Sidney Holm (MP) yrkade, med instämmande av Rolf Wasteson (V), Khashayar Farmanbar 
(S) och Christina Ståldal (NL), bifall till förslagen i motionen. 
 
Mats Gerdau (M) yrkade bifall till stadsutvecklingsutskottets förslag. 
 

Beslutsgång 
Med avslag på Sidney Holms yrkande beslutade kommunstyrelsen i enlighet med Mats 
Gerdaus yrkande. 
 

Protokollsanteckningar 
Sidney Holm (MP) lät anteckna följande för Miljöpartiets kommunstyrelsegrupp. 
 
”Självklart är det i första hand den som förorenar som ska betala men, ibland råder oklara 
ansvarsförhållanden. Det märktes inte minst när kommunen nyligen var tvungen att betala 
15-17 miljoner kronor för sanering av förorenad mark på Fisksätra marina. För en mindre 
båtklubb kan det bli förödande att tvingas betala ett miljonbelopp om olyckan är framme 
och den ansvarige av olika anledningar inte kan betala. 
Det finns idag ca 6000 båtar med hemmahamn i Nacka Miljöpartiet anser att kommunen 
borde kunna bygga upp en miljösaneringsfond med runt en halv miljon kronor om året, 
utan att det får konsekvenser för Nackas båtliv. Alliansen anser att en hundralapp per båt 
och år riskerar att allvarligt inskränka båtlivet i Nacka. Jag kan bara konstatera att 
Miljöpartiet och Alliansen har olika uppfattning i frågan.” 
 
- - - - - 
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§ 353 Dnr KFKS 2016/535 

Motion - Biologisk mångfald i villaträdgårdar   
Motion den 20 juni 2016 av Sidney Holm (MP) 

Beslut 
Kommunstyrelsen föreslår att kommunfullmäktige uppdrar åt natur- och trafiknämnden att 
inom ramen för aktiviteter inom den av nämnden antagna fauna- och viltvårdstrategi 
informerar nackaborna om hur deras trädgårdar kan bidra med att främja biologisk 
mångfald. 
 
Motionen är därmed färdigbehandlad.  
 

Ärende 
Miljöpartiet de gröna har inkommit med en motion där de vill att Nacka kommun tar fram 
en strategi och mer aktivt informerar nackaborna om vilka ekossystemtjänster deras 
trädgårdar kan bidra med och hur trädgårdarna kan främja biologisk mångfald.  
 
Inom ramen för natur- och trafiknämndens nyligen antagna fauna- och viltvårdsstrategi har 
nacka kommuns lokala indikatorarter tagits fram. Indikatorerna är ett verktyg som gör det 
lättare att kommunicera fauna- och viltvårdsfrågor med boende i nacka.  
 
Det föreslås att natur- och trafiknämnden med hjälp av kommunens lokala indikatorarter 
aktivt informerar boende i nacka om hur de kan sköta sina trädgårdar för att gynna 
biologisk mångfald.  
 

Handlingar i ärendet 
Kommunstyrelsens arbetsutskott den 29 november 2016 § 199 
Natur- och trafiknämnden den 15 november 2016, § 222 
Park- och naturenhetens tjänsteskrivelse den 24 oktober 2016 
Motion 
Fauna- och viltvårdsstrategi 
Underlagsrapport 
 

Ärendets tidigare behandling 

Kommunstyrelsens arbetsutskott den 29 november 2016 § 199 
Kommunstyrelsens arbetsutskott föreslog kommunstyrelsen fatta följande beslut. 
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Kommunstyrelsen föreslår att kommunfullmäktige uppdrar åt natur- och trafiknämnden att 
inom ramen för aktiviteter inom den av nämnden antagna fauna- och viltvårdstrategi 
informerar nackaborna om hur deras trädgårdar kan bidra med att främja biologisk 
mångfald. Motionen är därmed färdigbehandlad.  

Beslut i natur- och trafiknämnden den 15 november 2016, § 222 
Natur- och trafiknämnden föreslog att kommunfullmäktige uppdrar åt natur- och 
trafiknämnden att inom ramen för aktiviteter inom den av nämnden antagna fauna- och 
viltvårdstrategi informerar nackaborna om hur deras trädgårdar kan bidra med att främja 
biologisk mångfald. Motionen är därmed färdigbehandlad.  
Paragrafen förklarades omedelbart justerad. 
 

Yrkanden 
Sidney Holm (MP) yrkade, med instämmande av Christina Ståldal (NL), bifall till 
arbetsutskottets förslag. 
 

Beslutsgång 
Kommunstyrelsen beslutade i enlighet med Sidney Holms yrkande. 
 
- - - - - 
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§ 354 Dnr KFKS 2016/118-041 

Kommunstyrelsens internbudget 2017 

Beslut 
Kommunstyrelsen fastställer kommunstyrelsens internbudget och internkontrollplan för år 
2017 i enlighet med stadsledningskontorets förslag. 
 

Ärende 
Budgetramen för kommunstyrelsen och kommunfullmäktige fastställdes på 
kommunfullmäktige 14 november 2016 § 287.  
  
Den ekonomiska ramen för kommunfullmäktige, kommunstyrelsen inklusive 
stadsledningskontoret och stödenheter uppgår till 136,3 miljoner kronor. Jämfört med 2016 
är det en minskning med 14,9 miljoner kronor. Stadsledningskontoret och stödenheterna 
får en ram som är nästan 4 miljoner lägre än innevarande år. Lokalenheten ska generera ett 
överskott på 38 miljoner kronor, vilket är 15 miljoner mer än 2016. Välfärd skola ska, 
precis som 2016, leverera ett ekonomiskt överskott på 9,2 miljoner kronor och Välfärd 
samhällsservice 2,7 miljoner kronor i överskott.  
 

Handlingar i ärendet 
Kommunstyrelsens arbetsutskott den 29 november 2016 § 195 
Controllerenhetens tjänsteskrivelse den 30 oktober 2016, rev 30 november 2016 
Bilaga, Intäkter och kostnader 2017 
Bilaga, Kommunstyrelsens fokusområden och resultatindikatorer 2017 
Bilaga, Kommunstyrelsens internkontrollplan 2017 
Bilaga, Fastighetsprocessens internbudget 2017 
Bilaga, Välfärd skolas internbudget 2017 
Bilaga, Välfärd samhällsservice internbudget 2017 
 

Beslutsgång 
Kommunstyrelsen beslutade i enlighet med arbetsutskottets förslag. 
 
Khashayar Farmanbar (S) meddelade att han inte deltar i beslutet.  
Rolf Wasteson (V) meddelade att han inte deltar i beslutet. 
Christina Ståldal (NL) meddelade att hon inte deltar i beslutet. 
Sidney Holm (MP) meddelade att han inte deltar i beslutet. 
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Protokollsanteckningar 
Khashayar Farmanbar lät anteckna följande för Socialdemokraternas 
kommunstyrelsegrupp. 
 
”I socialdemokraternas budgetförslag som vi lade inför fullmäktige föreslog vi bland annat 
en stor satsning på hyreslägenheter. Det är en fråga som skulle hanteras av 
kommunstyrelsen. Nackas extremt begränsade mängd av hyreslägenheter skapar idag 
hinder för bolags tillväxt i vår kommun och begränsar friheten för Nackabor, exempelvis 
ungdomar eller äldre som vill kunna flytta hemifrån. För att kunna öka mängden 
hyreslägenheter och erbjuda Nackaborna hållbarhet i att bibehålla hyreslägenheter över 
tiden vill vi att kommunen startar ett bostadsbolag. Denna fråga är central för att kunna ge 
Nackaborna frihet, framgång och livskvalitet. Då moderatmajoritetens budget för 
kommunstyrelsen inte ger någon möjlighet till denna vitala satsning väljer vi att inte delta i 
beslutet om kommunstyrelsens interna budget.” 
 
Rolf Wasteson (V) lät anteckna följande. 
 
”Vänsterpartiet har under hösten arbetat fram ett eget förslag till budget för Nacka 
kommun 2017. Den majoritetsbudget som kom att antas av kommunfullmäktige i 
november skilde sig på väsentliga punkter från vårt förslag. Några av dem, men även andra 
orsaker, gör att vi inte anser att vi kan medverka till att bekräfta och ta ansvar för den nu 
framlagda internbudgeten för kommunstyrelsen.   

 Majoritetsbudgeten tar inte behovet av hyresbostäder i Nacka på allvar vilket direkt 
också påverkar kommunstyrelsen internbudget.  

 Lokalenheten har ett budgeterat överskottskrav på 38 Mkr. Det betyder att 
verksamheter via internhyran får betydligt högre hyreskostnader för att finansiera 
det än de skulle haft om fastighetsverksamheten budgeterat ett nollresultat. 
Nollresultat för verksamheten har tidigare varit legio. Särskilt besvärande är detta 
för skolan där högre hyra medför att den ojämlika skolan blir än mer ojämlik – 
hyreskostnaden slår mycket hårt mot vissa skolor. 

 Internbudgeten för verksamhetsområdet Välfärd samhälle, som behandlats i 
verksamhetsutskottet, är så undermålig att den enligt vår bedömning inte kan ligga 
till grund för kommunstyrelsen budget. Vi utvecklade kritiken mot den 
internbugeten i KSVU:s protokoll. 

Mot denna bakgrund så väljer vi att inte delta i beslutet om kommunstyrelsens budget.” 
 
Sidney Holm (MP) lät anteckna följande för Miljöpartiets kommunstyrelsegrupp. 
 
”De senaste åren har det effektiviserats och omprioriterats mycket i kommunens olika 
verksamheter för att kontinuerligt sänka kostnaderna. Mycket bra arbete har gjorts men 
förr eller senare nås en gräns där ytterligare besparingar riskerar leda till sämre kvalitet. 
Under 2017 hade Miljöpartiet velat stanna upp, lyssna inåt den egna organisationen, 
analysera hur de senaste årens besparingar har slagit och utifrån detta gå vidare.  



13 (32) 
 

 12 december 2016 
 
 SAMMANTRÄDESPROTOKOLL 

 Kommunstyrelsen 

Ordförandes signatur Justerandes signatur 
 
 
 
 

Utdragsbestyrkande 

 

Som snabbväxande kommun är det extra viktigt med en arbetssituation som gör att vi både 
klarar av att behålla och attrahera ny personal. Vi valde därför i vårt förslag till budget för 
Kommunstyrelsen, både att ta bort det allmänna sparbetinget på 3 Mnkr, men också att ta 
bort sparbetinget på de egna produktionsenheterna Välfärd Skola 9,2 Mnkr och Välfärd 
Samhällsservice 2,7 Mnkr, totalt 14,9 Mnkr. 
Mål utan tillräckliga medel leder sällan till resultat. Därför valde vi också att i vårt 
budgetförslag avsätta vi 1,5 Mnkr för en Supermiljödirektör kopplad till 
Miljömålskommittén och arbetet med kommunens sex lokala miljömål.” 
 
- - - - - 
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§ 355 Dnr KFKS 2016/118-041 

Kommunstyrelsens beslutsattestanter år 2017 

Beslut 
 

 Kommunstyrelsen utser stadsdirektör Lena Dahlstedt, ekonomidirektör Eva Olin 
och administrativ direktör Mats Bohman, var för sig, att vara beslutsattestant för 
kommunens samtliga ansvar. Under stadsdirektörens frånvaro följer dennes 
beslutsattesträtt till tillförordnad stadsdirektör. 

 Kommunstyrelsen utser stadsdirektör Lena Dahlstedt att vara beslutsattestant för 
kommunens tillgångs- och skuldkonton. Kommunstyrelsen delegerar till 
stadsdirektören att besluta om förändring av beslutsattestanter för kommunens 
tillgångs- och skuldkonton. Stadsdirektörens beslut ska anmälas till 
kommunstyrelsen.  

 Kommunstyrelsen utser ordinarie beslutsattestanter inom respektive ansvarsområde 
enligt tabell 1 i bilaga 1 till stadsledningskontorets tjänsteskrivelse.  

 I de fall ordinarie beslutsattestant anges med titeln ”tillförordnad enhetschef” till 
följd av pågående rekrytering, delegerar kommunstyrelsen till stadsdirektören att 
besluta om ny ordinarie beslutsattestant när enhetschef tillträtt. 

 Ordinarie beslutsattestant för ansvar 50000-52999 och 51653 och 57xxx har rätt att 
vidaredelegera beslutanderätten inom sitt ansvarsområde. Delegationsbesluten ska 
anmälas till kommunstyrelsens verksamhetsutskott. 

 Kommunstyrelsen utser attestanter med ersättare för behörighet/slutregistrering/ 
utbetalning enligt tabell 2 i bilaga 1 till stadsledningskontorets tjänsteskrivelse. 

 Kommunstyrelsen beslutar om behörigheter avseende plusgirouttag, 
undertecknande av mervärdeskattedeklaration samt kommunens lånecertifikat 
enligt tabell 3 i bilaga 1 till stadsledningskontorets tjänsteskrivelse. 

Ärende 
Enligt kommunens redovisningsreglemente ska nämnderna varje år fatta beslut om 
attesträtt för beslut, behörighet, slutregistrering och utbetalning samt vid behov om 
ersättare för dessa.  

Handlingar i ärendet 
Kommunstyrelsens arbetsutskott den 29 november 2016 § 194 
Stadsledningskontorets tjänsteskrivelse den 10 oktober 2016 
Tabell 1-3 

Beslutsgång 
Kommunstyrelsen beslutade i enlighet med arbetsutskottets förslag. 
- - - - - 
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§ 356 Dnr KFKS 1996/82-214 

Detaljplan för Danvikshem, Sicklaön 37:42 m.fl. 
fastigheter på västra Sicklaön 
Yttrande över överklagande 

Beslut 
Kommunstyrelsen antar föreslaget yttrande till Mark- och miljödomstolen gällande 
överklagan av beslut om antagande av detaljplan för Danvikshem, Sicklaön 37:42 m.fl. 
fastigheter, enligt bilaga 1 till tjänsteskrivelsen daterad den 9 november 2016. 
 
Beslutet förklaras omedelbart justerat.  
 

Ärende 
Beslut om antagande av detaljplan för Danvikshem, Sicklaön 37:42 m.fl. fastigheter på 
västra Sicklaön, fattades av kommunfullmäktige den 16 november 2015, § 290.   
Detaljplan för Danvikshem innebär att området kan kompletteras med cirka 110 nya 
lägenheter i bostäder för åldersgruppen 55+ och 30-60 nya platser i gruppboende. Beslutet 
om att anta detaljplanen överklagades till länsstyrelsen som beslutade att avslå 
överklagandena. Länsstyrelsens beslut överklagades till Mark- och miljödomstolen. 
Klaganden yrkar att kommunens antagandebeslut upphävs eller ändras. Den 25 oktober 
2016 inkom ett föreläggande från Mark- och miljödomstolen till kommunen. Kommunen 
förläggs att yttra sig över innehållet i överklagandena skriftligen. I föreslaget yttrande 
motsätter sig kommunstyrelsen, Nacka kommun, klagandenas yrkanden om ändring och 
upphävande av beslut om antagande av detaljplan. Kommunen vidhåller att planförslaget 
tagits fram korrekt, att detaljplanen inte strider mot gällande tillämplig lagstiftning samt att 
aktuella allmänna och enskilda intressena har beaktats och avvägts på ett rimligt sätt. 

 

Handlingar i ärendet 
Kommunstyrelsens stadsutvecklingsutskott den 22 november 2016 § 208 
Planenehetens tjänsteskrivelse den 9 november 2016 
Förslag till yttrande, kommunstyrelsen, Nacka kommun, i mål nr. P 4166-16 
Föreläggande, Mark- och miljödomstolen den 25 oktober 2016 
Beslut, Länsstyrelsen den 26 maj 2016  
Sammanträdesprotokoll KF den 16 november 2015 § 290 
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Ärendets tidigare behandling 

Beslut i kommunstyrelsens stadsutvecklingsutskott den 22 november 2016 § 208 
Kommunstyrelsens stadsutvecklingsutskott föreslog kommunstyrelsen fatta följande beslut. 
Kommunstyrelsen antar föreslaget yttrande till Mark- och miljödomstolen gällande 
överklagan av beslut om antagande av detaljplan för Danvikshem, Sicklaön 37:42 m.fl. 
fastigheter, enligt bilaga 1 till tjänsteskrivelsen daterad den 9 november 2016. 
Beslutet förklaras omedelbart justerat.  
 

Yrkanden 
Khashayar Farmanbar (S) yrkade, med instämmande av Rolf Wasteson (V), Sidney Holm 
(MP) och Christina Ståldal (NL), att till domstol lämna yttrandet: Kommunen emotser en 
upphävning av planen på grund av dålig tillgänglighet. 
 
Gunilla Grudevall Steen (L) yrkade, med instämmande av Cathrin Bergenstråhle (M) bifall 
till stadsutvecklingsutskottets förslag. 

Beslutsgång 
Med avslag på Khashayar Farmanbars yrkande beslutade kommunstyrelsen i enlighet med 
Gunilla Grudevall Steens yrkande. 
 
Helene Skantze (M) deltog inte i beslutet på grund av jäv.  
 

Reservationer 
Khashayar Farmanbar (S), Sidney Holm (MP) och Rolf Wasteson (V) reserverade sig mot 
beslutet och ingav gemensamt följande. 
 

”Vid beslutet av detaljplanen föreslog vi att planen ska kompletteras med 
tillgänglighetsanpassad gångväg för att de boende ska kunna ta sig till bussarna. Då detta 
negligerades från moderatmajoritetens sida röstade vi emot förslaget och reserverade oss. 
Därför kan vi inte ställa oss bakom ett yttrande att försvara en undermålig tillgänglighet 
inför domstol. Vi ville att denna fråga skulle lösas inom detaljplanen, inte med diffusa 
förhoppningar om att fastighetsägarna skulle lösa det i framtiden.” 
 

Protokollsanteckningar 
Jan-Eric Jansson (KD) lät anteckna följande för Kristdemokraternas 
kommunstyrelsegrupp. 
 
”Tillgängligheten för allmänheten till platån har avsevärt förbättrats i det nuvarande 
förslaget. Nu handlar det om att göra något av detta. Vårt förslag är att en rosenträdgård 
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anläggs. Det är ett bra sätt att ta till vara värdet av denna plats, som har potential att bli en 
besökspärla på en av Nackas vackraste platser. 
Det är inte nödvändigt att en rosenträdgård iordningställs och sköts av kommunen, men 
kommunen borde ta initiativ till att den kommer till stånd och skapa förutsättningar. 
• Det är mycket angeläget att äldreboendet Övre Varis byggs. Det behövs fler platser på 
äldreboende. Det kan nu komma igång genom den här planen. Det är också värdefullt att 
bostäderna för 55-plussare byggs. Det handlar i praktiken om trygghetsboende, en mycket 
efterfrågad boendeform. 
• Danvikshem tycks medvetet vilja hindra Seniorhusets boende att komma till restaurangen. 
Flera enkla vägar dit har byggts igen. Det är ett obegripligt handlande, men inget skäl till att 
stoppa detaljplanen. Kommunen kan inte använda planmonopolet för att tvinga andra 
parter att samarbeta. 
• Även då det gäller att ta sig till bussen på Västra Finnbodavägen försvårar Danvikshem 
för de boende i Seniorhuset. Men de har anvisat en väg, visserligen en mindre bra väg, men 
det är i alla fall en möjlig väg.  
Det finns dock ett bättre sätt att nå bussen. De boende i Seniorhuset skulle kunna ges rätt 
att gå igenom de tillkommande södra husen och ta deras hiss ner till Kvarnholmsvägens 
nivå. Där nere finns plan och allmäntillgänglig mark för en enkel gångväg till bussen på 
Kvarnholmsvägen. Detta är en närmare väg till buss för de boende i Seniorhuset än att ta 
sig till Västra Finnbodavägen. 
Redan i den plan som ska beslutas finns en trappled inritad mellan de södra husen, från 
Kvarnholmsvägens nivå upp till Seniorhuset. Att med hjälp av en hiss i stället för en 
trappled, tillgängliggöra denna förbindelse för funktionshindrade, skulle lösa betydande 
onödiga konflikter i området. Det är obegripligt att HSB ställer sig kallsinnig till en sådan 
lösning, som i ett slag skulle göra den störande gångtrafiken genom Danvikshems sjukhem 
onödig. 
Det förefaller rimligt att HSB låter boende i ett HSB-hus få möjlighet att gå igenom och ta 
hissen i ett annat HSB-hus och sedan gående passera i närheten av ytterligare andra HSB-
hus. 
Kristdemokraterna vidhåller sina tidigare ståndpunkter eftersom inga sakförhållanden har 
förändrat detta. Sammantaget har Danvikshem trist nog valt en oförsonlig attityd i stället 
för att söka samarbete med Seniorhuset och lösa frågorna.” 
 
Christina Ståldal (NL) lät anteckna följande för Nackalistans kommunstyrelsegrupp. 
 
”Inget nytt under solen. Samma principiella inställning som tidigare från Nackalistan.” 
 
Gunilla Grudevall Steen (L) lät anteckna följande för Liberalernas kommunstyrelsegrupp. 
 
”Liberalerna välkomnar de nya vårdplatserna som tillskapas Danvikshem och de nya 
seniorhusen som HSB ska uppföra. Vi vet att dessa behövs i Nacka. 
De nya omarbetade förslaget är ett bra exempel på boendeinflytande. Det är bl.a. tack vare 
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att man lyssnade på de boende som de tänkta parvillorna utmed Norra kusten togs bort. 
Den nya planen betyder en förtätning i området, vilket kommer innebära ett bättre 
underlag för busstrafik. Det är viktigt då tillgängligheten är en utmaning i området. 
 
Via en avsiktsförklaring mellan HSB och Danvikshems stiftelse, har man också försäkrat 
sig om att de boende i såväl befintliga som nya hus ska kunna ta sig till busshållplatsen på 
Danvikshemsvägen via norra sidan av Danvikshem. Det är den väg som används idag, efter 
att den gång som man kunnat passera igenom under Danvikshems fastighet stängdes.   
Vissa justeringar för att få den vägen än mer tillgänglig kommer göras. Vi från Folkpartiet 
Liberalerna kommer inte att släppa frågan - tillgänglighet är viktigt för allas frihet och 
självständighet. Vi står bakom det yttrande som Alliansen, tack vare Folkpartiet, föreslog 
fullmäktige, där vi säger att vi fortsättningsvis ska följa hur tillgängligheten kan underlättas 
framöver.” 
 
- - - - - 
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§ 357 Dnr KFKS 2007/698 

Ändring av avtal med Trafikverket och Sickla 
Industrifastigheter om Järlaleden vid Sickla köpkvarter 

Beslut 
Kommunstyrelsen beslutar att anta ändring av avtal om finansierings- och 
framkomlighetsåtgärder med Trafikverket samt ändring av exploateringsavtal med Sickla 
Industrifastigheter KB.   

Ärendet 
Kommunen ingick 2008 avtal med Trafikverket om att finansiera framkomlighetsåtgärder 
på Järlaleden. Samma år ingick kommunen exploateringsavtal med Sickla industrifastigheter 
KB, nedan kallad Exploatören, där finansieringsansvaret för framkomlighetsåtgärderna 
delades.  
I avtalet med Trafikverket angavs vilka åtgärder som skulle utföras för att förbättra 
framkomligheten. Efter avtalet har två förstudier gjorts, en vägplan har påbörjats och 
avbrutits och ytterligare trafikräkningar och trafiksimuleringar tagits fram. Trafikverket har 
utifrån det nya underlaget kommit fram till att istället genomföra mindre åtgärder på 
kvartersmark och allmän platsmark.   
 
Två nya avtal har tagits fram, ett med Trafikverket och ett med Exploatören. Avtalen 
innebär att åtgärderna ändrats och där Exploatören står för utbyggnad av de delar som 
omfattar kvartersmark och kommunen för de delar som omfattar allmän platsmark. Det 
gamla avtalet med Trafikverket ersätts med det nya avtalet och i det tidigare 
exploateringsavtalet med Exploatören ersätts § 11 med undantag av ett stycke samt bilaga 9 
med det nya avtalet.  
 
Kommunen minskar sina kostnader för projektering och utbyggnad med ca 12 miljoner 
kronor.  

Handlingar i ärendet 
Kommunstyrelsens stadsutvecklingsutskott den 22 november 2016 § 207 
Exploateringsenhetens tjänsteskrivelse den 9 november 2016 
Nytt genomförandeavtal med Trafikverket inklusive bilagor 
Nytt avtal med Sickla Industrifastigheter KB inklusive bilagor 
Befintligt exploateringsavtal med Sickla Industrifastigheter KB 
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Ärendets tidigare behandling 

Beslut i kommunstyrelsens stadsutvecklingsutskott den 22 november 2016 § 207 
Kommunstyrelsens stadsutvecklingsutskott föreslår kommunstyrelsen fatta följande beslut. 
Kommunstyrelsen beslutar att anta ändring av avtal om finansierings- och 
framkomlighetsåtgärder med Trafikverket samt ändring av exploateringsavtal med Sickla 
Industrifastigheter KB.   
 

Beslutsgång 
Kommunstyrelsen beslutade i enlighet med stadsutvecklingsutskottets förslag. 
 
- - - - - 
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§ 358 Dnr KFKS 2016/522 

Revisionsrapport 2/2016 – kompetensförsörjning 
Yttrande till kommunfullmäktiges revisorer 

Beslut 
Kommunstyrelsen antar föreslaget yttrande till revisorerna över revisionsrapport 2/2016 
om kompetensförsörjning.   

Ärende 
Ernst & Young har på uppdrag av de förtroendevalda revisorerna granskat kommunens 
arbete med kompetensförsörjning. I granskningen lyfter EY bl. a fram att det finns en 
tydlig röd tråd mellan vision, strategier och konkreta insatser för ett attraktivt 
arbetsgivarskap och ett kompetent ledarskap. EY betonar att de närmaste årens expansion 
fordrar att kommunen skärper sin förmåga att attrahera, behålla och utveckla personal. EY 
rekommenderar att kommunstyrelsen bl. a tar fram en kommungemensam strategi för 
kompetensförsörjningsarbetet som kan fungera som plattform för samordning av 
verksamheternas arbete.  
 
I förslag till yttrande framgår att kommunstyrelsen sedan granskningen genomfördes våren 
2016 har utvecklat mål- och resultatstyrningen genom att kommunstyrelsens fokus som 
arbetsgivare och arbete för att nå målen har tydliggjorts. Det är inte motiverat att kommun-
styrelsen tar fram ytterligare en kommungemensam strategi för kompetens-
försörjningsarbetet. De personalnyckeltal som följs för personalområdet och medarbetar-
undersökningens resultat visar att kommunen driver ett framgångsrikt arbete med 
kompetensförsörjning.  
 
EY lyfter i granskningen fram behovet av personalförsörjningsprognos för kommunen. 
Stadsledningskontoret har initierat arbetet med att ta fram personalförsörjningsprognos 
2030 som kommer att redovisas till kommunstyrelsen nästa år.  

Handlingar i ärendet 
Kommunstyrelsens arbetsutskott den 29 november 2016 § 198 
Stadsledningskontorets tjänsteskrivelse den 22 november 2016 
Förslag till yttrande på revisionsrapport 2/2016 till revisorerna.   
Revisionsskrivelse och revisionsrapport 
 

Ärendets tidigare behandling 

Beslut i kommunstyrelsens arbetsutskott den 29 november 2016 § 198 
Kommunstyrelsens arbetsutskott föreslog kommunstyrelsen fatta följande beslut. 
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Kommunstyrelsen antar föreslaget yttrande till revisorerna över revisionsrapport 2/2016 
om kompetensförsörjning.   
 

Beslutsgång 
Kommunstyrelsen beslutade i enlighet med arbetsutskottets förslag. 
 
- - - - - 
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§ 359 Dnr KFKS 2016/522 

Revisionsrapporter 4 och 5, ”Förstudie Tunnelbana i 
Nacka kommun” samt ”Förstudie Nacka bygger stad” 
Yttrande till kommunfullmäktiges revisorer 

Beslut 
Kommunstyrelsen antar föreslaget yttrande till kommunfullmäktiges revisorer över 
revisionsrapporterna 4 - 5/2016. 
 

Ärende 
EY har på uppdrag av de förtroendevalda revisorerna i Nacka kommun genomfört två 
förstudier inom stadsutvecklingsområdet: ”Tunnelbana i Nacka kommun” samt ”Nacka 
bygger stad”. Syftet med den första är att uppdatera bilden av nuläget vad gäller styrning, 
uppföljning och kontroll av tunnelbanebyggandet med vidhängande utfästelser från Nacka 
kommun. Syfte med förstudien ”Nacka bygger stad” har varit att bedöma om det finns en 
ändamålsenlig process för Nacka bygger stad. Utifrån vad som framkommit i förstudierna 
har revisorerna lämnat ett antal rekommendationer som kommunstyrelsen ska ta ställning 
till senast den 31 december 2016.  
 
Föreslaget yttrande innehåller en beskrivning av hur kommunen arbetar med 
stadsutvecklingen idag med avseende på arbetssätt, uppföljning och ekonomi. 

Handlingar i ärendet 
Enheten för strategisk stadsutvecklings tjänsteskrivelse den 1 december 2016 
Förslag till yttrande – svar till revisorerna 
Kommunstyrelsens stadsutvecklingsutskott den 22 november 2016 § 203 
Förstudie ”Tunnelbana i Nacka kommun” 
Förstudie ”Nacka bygger stad” 
Revisionsskrivelse, daterad 2016-10-12 
 

Ärendets tidigare behandling 

Beslut i Kommunstyrelsens stadsutvecklingsutskott den 22 november 2016 § 203 
Kommunstyrelsens stadsutvecklingsutskott noterade informationen. 

Beslutsgång 
Kommunstyrelsen beslutade i enlighet med stadsutvecklingsutskottets förslag. 
 
- - - - - 
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§ 360 Dnr KFKS 2015/31-219 

Samråd för utbyggnaden av tunnelbanan till Nacka och 
söderort  
Yttrande till Stockholms läns landsting under samråd 

Beslut 
Kommunstyrelsen antar föreslaget yttrande över järnvägsplan för tunnelbana till Nacka till 
landstingets förvaltning för utbyggd tunnelbana.  
 
Beslutet justeras omedelbart. 
 

Ärendet 
Nacka kommun har från Stockholms läns landstings Förvaltning för utbyggd tunnelbana 
mottagit samrådsmaterial inom arbetet med järnvägsplanen för utbyggnaden av 
tunnelbanan från Kungsträdgården till Nacka centrum för yttrande. Samrådet är en del av 
arbetet med att ta fram järnvägsplan och tillståndsansökan enligt miljöbalken och syftar till 
att ge berörda möjlighet att komma med synpunkter på planförslaget. Samrådet syftar också 
till att informera om hur anläggningen är tänkt att byggas och om de störningar som 
kommer att uppstå under byggskedet.  
 
Nacka kommuns synpunkter berör framförallt en stationsentré som saknas i handlingarna 
och skyddszonens utbredning.  
 
Kommunen framför även synpunkter kring vikten av att genomföra skyddsåtgärder, 
storleken och läget på de tillfälliga markanspråken, trafikstörande arbeten och 
barnperspektivet samt att planförslaget inte får medföra att en framtida Östlig förbindelse 
omöjliggörs. 
 

Handlingar i ärendet 
Kommunstyrelsens stadsutvecklingsutskott den 22 november 2016 § 213 
Enheten för strategisk stadsutvecklings tjänsteskrivelse den 9 november 2016 
Förslag till yttrande 
Platsspecifika synpunkter (bilaga 1 till yttrandet) 
Kartreferens till platsspecifika synpunkter (bilaga 2 till yttrandet) 
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Ärendets tidigare behandling 

Beslut i kommunstyrelsens stadsutvecklingsutskott den 22 november 2016 § 213 
Kommunstyrelsens stadsutvecklingsutskott föreslog kommunstyrelsen fatta följande beslut. 
 
Kommunstyrelsen antar föreslaget yttrande över järnvägsplan för tunnelbana till Nacka till 
landstingets förvaltning för utbyggd tunnelbana.  
 

Yrkanden 
Helena Westerling (S) yrkade, med instämmande av Sidney Holm (MP) och Mats Gerdau 
(M) bifall till stadsutvecklingsutskottets förslag. 
 

Beslutsgång 
Kommunstyrelsen beslutade i enlighet med Helena Westerlings yrkande.  
 

Protokollsanteckningar 
Khashayar Farmanbar lät anteckna följande för Socialdemokraternas 
kommunstyrelsegrupp. 
 
”Tunnelbanan har många fördelar och vi Socialdemokrater är glada att ha lyckats få över 
majoriteten att bejaka detta efter många års arbete. En av de saker som vi gärna hade velat 
se är bättre tillgänglighet till tunnelbanestationen vid Järla. Långsiktiga planen är att stor del 
av trafiken ska ledas över Värmdövägen, samtidigt måste alla som bor söder om 
Värmdövägen att gå över Värmdövägen för att komma till tunnelbanestationen. Detta 
kommer med stor sannolikhet att innebära frustration för gående likväl för biltrafiken. En 
gångtunnel under Värmdövägen skulle ha varit den rätta vägen.” 
 
Christina Ståldal lät anteckna följande för Nackalistans kommunstyrelsegrupp. 
 
”Med tanke på de skarpa formuleringarna vad gäller en ökande trafikmängd i Nacka så 
känner sig Nackalistan mycket oroliga över den ökande trafikmängden som snart är en 
verklighet. Nackas expansion kommer att trafikmässigt att möta stora problem i  en nära 
framtid.” 
 
- - - - - 
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§ 361 Dnr KFKS 2016/964 

Begränsningar i föräldrapenningen för föräldrar som 
kommer till Sverige med barn 
Yttrande till regeringen över delbetänkandet SOU 2016:73 

Beslut 
Kommunstyrelsen antar yttrande över delbetänkandet Begränsningar i föräldrapenningen 
för föräldrar som kommer till Sverige med barn, SOU 2016:73, enligt bilaga 1 till 
tjänsteskrivelsen daterad den 14 november 2016. 

Ärende 
Den 7 november 2016 gick förslagen i föräldraförsäkringsutredningens delbetänkande 
Begränsningar i föräldrapenningen för föräldrar som kommer till Sverige med barn på remiss, bland 
annat till Nacka kommun. Utredningens föreslår åtgärder för att begränsa möjligheten att 
använda föräldrapenning för föräldrar som kommer till Sverige med barn. Syftet med 
begränsningen är att förkorta tiden för etablering på arbetsmarknaden. 
I det föreslagna yttrandet tillstyrker Nacka kommun utredningens förslag om en 
begränsning av rätten till föräldrapenning. Nacka kommun anser i likhet med utredningen 
att förslaget kommer att innebära att fler nyanlända invandrare etableras snabbare på 
arbetsmarknaden. Den föreslagna förändringen är också positiv ur ett jämställdhets- och 
barnperspektiv. Förändringen kommer dock att leda till ökade kostnader för kommunen, 
framför allt för försörjningsstöd.  

Handlingar i ärendet 
Kommunstyrelsens arbetsutskott den 29 november 2016 § 197 
Arbets- och företagsenhetens tjänsteskrivelse den 14 november 2016 
Förslag till yttrande  
Delbetänkande (SOU 2016:73)  

Ärendets tidigare behandling 

Beslut i kommunstyrelsens arbetsutskott den 29 november 2016 § 197 
Kommunstyrelsens arbetsutskott föreslog kommunstyrelsen fatta följande beslut. 
Kommunstyrelsen antar yttrande över delbetänkandet Begränsningar i föräldrapenningen 
för föräldrar som kommer till Sverige med barn, SOU 2016:73, enligt bilaga 1 till 
tjänsteskrivelsen daterad den 14 november 2016. 

Beslutsgång 
Kommunstyrelsen beslutade i enlighet med arbetsutskottets förslag. 
 
- - - - - 
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 12 december 2016 
 
 SAMMANTRÄDESPROTOKOLL 

 Kommunstyrelsen 

Ordförandes signatur Justerandes signatur 
 
 
 
 

Utdragsbestyrkande 

 

§ 362 Dnr KFKS 2016/1099 

Tidsbegränsade bygglov för flyttbara bostäder 
Yttrande till regeringen/näringsdepartementet 

Beslut 
Kommunstyrelsen antar föreslaget yttrande över promemorian från näringsdepartementet 
om tidsbegränsade bygglov för flyttbara bostäder. 
 

Ärende 
Näringsdepartementet har tagit fram ett förslag om ändringar i plan- och bygglagen och 
plan- och byggförordningen som ska göra det enklare att bygga flyttbara bostäder med 
tidsbegränsade bygglov. Ändringarna avser att behovet av bostäder inte behöver vara 
tillfälligt och att inte alla krav på utformning och tekniska byggnadskrav ska gälla. 
 
I förslaget till yttrande tillstyrker Nacka kommun förslagen men framhåller att det behövs 
fler regeländringar för att få utbudet av bostäder att närma sig den alltmer ökande 
efterfrågan. 
 
Ärendet tas direkt till kommunstyrelsen för att kommunen ska kunna yttra sig inom 
remisstiden. 
 

Handlingar i ärendet 
Stadsledningskontorets tjänsteskrivelse den 2 december 2016 
Förslag till yttrande 
Promemoria – Tidsbegränsade bygglov för flyttbara bostäder 
 

Yrkanden 
Cathrin Bergenstråhle (M) yrkade, med instämmande av Helena Westerling (S), Jan-Eric 
Jansson (KD) och Sidney Holm (MP), bifall till stadsledningskontorets förslag.  
 

Beslutsgång 
Kommunstyrelsen beslutade i enlighet med Cathrin Bergenstråhles yrkande. 
 
- - - - - 
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 SAMMANTRÄDESPROTOKOLL 

 Kommunstyrelsen 

Ordförandes signatur Justerandes signatur 
 
 
 
 

Utdragsbestyrkande 

 

§ 363 Dnr KFKS 2012/460-141 

Stockholm Archipelago – ny avtalsperiod 2018 - 2020 

Beslut 
Kommunstyrelsen fattar följande beslut. 
 

1. Nacka kommun tecknar fortsatt avtal om medverkan i ”Stockholm Archipelago” 
verksamhetsåren 2018, 2019 och 2020.  

2. Nacka kommun bidrar finansiellt till verksamheten med 150 000 kr per år. 
Betalning sker per den 1 januari varje år. 

Ärende 
Sedan december 2011 har Nacka kommun deltagit i ett regionalt samarbete som syftar till 
att stärka den internationella attraktions- och konkurrenskraften vad gäller besöksnäringen i 
Stockholms skärgård. Under 2012 utarbetades en strategi, kallad Skärgårdsstrategin för 
detta syfte och samma år valdes Stockholms Skärgård, som en av fem destinationer ut till 
Tillväxtverkets projekt ”Hållbar destinationsutveckling”. Tillväxtverkets projekt resulterade 
under 2014 i samverkansorganisationen Stockholm Archipelago. Samarbetsaktörer är 
Nacka, Stockholm Stad/Visit Stockholm, Värmdö, Östhammar, Österåker, Norrtälje, 
Vaxholm, Nynäshamn, Länsstyrelsen i Stockholm, Stockholms läns landsting och 
Skärgårdsstiftelsen, som tillsammans har bildat en gemensam styrgrupp och ett gemensamt 
samverkansavtal. Stockholm Archipelago har en operativ resurs, anställd på Stockholms 
Stad/Visit Stockholm, som driver arbetet framåt på uppdrag av organisationens styrgrupp.  
 
I avtalet stipuleras ett års uppsägningstid varför beslut om fortsatt deltagande måste ske 
före den 31 december 2016. Den årliga finansieringen på 2,25 miljoner kronor fördelas 
mellan medlemmarna. Nackas del i detta är fortsatt 150 000 kronor per år, även under 
nästa avtalsperiod. Summan ligger inom ramen för befintlig budget. 
 

Handlingar i ärendet 
Stadsledningskontorets tjänsteskrivelse, reviderad den 5 december 2016 
Kommunstyrelsens arbetsutskott den 29 november 2016 § 196 
Stadsledningskontorets tjänsteskrivelse den 10 november 2016 
Samarbetsavtal Stockholm Archipelago 2018 - 2020 
 

Ärendets tidigare behandling 

Beslut i kommunstyrelsens arbetsutskott den 29 november 2016 § 196 
Kommunstyrelsens arbetsutskott föreslog kommunstyrelsen fatta följande beslut. 
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 12 december 2016 
 
 SAMMANTRÄDESPROTOKOLL 

 Kommunstyrelsen 

Ordförandes signatur Justerandes signatur 
 
 
 
 

Utdragsbestyrkande 

 

Kommunstyrelsen fattar följande beslut. 
1. Nacka kommun tecknar fortsatt avtal om medverkan i ”Stockholm Archipelago” 

verksamhetsåren 2018, 2019 och 2020.  
2. Nacka kommun bidrar finansiellt till verksamheten med 150 000 kr per år. 

Betalning sker per den 1 januari varje år. 
 
Kommunstyrelsen arbetsutskott beslutade för egen del att ärendet, till kommunstyrelsens 
sammanträde den 12 december 2016, ska kompletteras med mer information om vad 
Stockholm Archipelago uträttar och vad Nacka kommun får ut av medverkan i Stockholm 
Archipelago. 
 

Beslutsgång 
Kommunstyrelsen beslutade i enlighet med arbetsutskottets förslag. 
 
- - - - - 
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 Kommunstyrelsen 

Ordförandes signatur Justerandes signatur 
 
 
 
 

Utdragsbestyrkande 

 

 

§ 364 Dnr KFKS 2016/837 

Tilldelningsbeslut - Upphandling av återbruk och lagring 
av möbler 

Beslut 
Ärendet utgår. 

 
Beslutet justeras omedelbart. 
 
- - - - - 
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Ordförandes signatur Justerandes signatur 
 
 
 
 

Utdragsbestyrkande 

 

 

§ 365 

Tilldelningsbeslut - Upphandling av livsmedel 
I upphandlingarna av: 
 
Fläskkött, färskt och fryst, KFKS 2016/252 
Nötkött, färskt och fryst, KFKS 2016/60-050 
Charkuteri, KFKS 2016/254 
Mejeri, övriga produkter, samt ägg, KFKS 2016/62-050 
Fågel, kyckling och kalkonprodukter, KFKS 2016/61-050 
 

Beslut 
Kommunstyrelsen fattar följande beslut i samtliga ovanstående upphandlingar av livsmedel: 
Kommunstyrelsen antar anbudsgivare:   

– Menigo Foodservice AB med organisationsnummer 556044-4647. 
 
Beslutet justeras omedelbart. 

Ärende 
I upphandlingarna av fläskkött, färskt och fryst, nötkött, färskt och fryst, charkuteri, mejeri, 
övriga produkter, samt ägg, fågel, kyckling och kalkonprodukter inkom ett (1) anbud.  
 
På grund av vissa brister i anbuden övergick kommunen i förhandlat förfarande. Ingenting 
i förfrågningsunderlaget ändrades i detta skede.  
Efter en komplettering i förhandlat förfarande kunde kommunen godkänna 
anbudsgivarens anbud. 
 
Anbudsgivarens anbud bör därför antas och avtal tecknas med dem för avrop efter behov.  

 

Handlingar i ärendet 
Inköpsenhetens tjänsteskrivelse den 9 december 2016 
Stickprovsprodukter 
 

Beslutsgång 
Kommunstyrelsen beslutade i enlighet med inköpsenhetens förslag. 
 
- - - - - 
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 SAMMANTRÄDESPROTOKOLL 

 Kommunstyrelsen 

Ordförandes signatur Justerandes signatur 
 
 
 
 

Utdragsbestyrkande 

 

 

§ 366 

Övriga frågor 
 

Politikerinitiativ – Återuppbyggande av ångbåtsbryggan vid 
kulturreservatet Baggenstäket 

KFKS 2016/1121 
Ett politikerinitiativ har inkommit från Sidney Holm (MP) med förslag om att den gamla 
ångbåtsbryggan längs strandpromenaden i sydöstra Lännersta återuppbyggs för att 
möjliggöra en båtförbindelse mellan slagfältsmuséet och slagfälten på andra sidan vattnet. 

Beslut 
Kommunstyrelsen överlämnar politikerinitiativet till stadsledningskontoret för utredning 
och förslag till beslut. 
 
- - - - - 


